

Thailand Menyokong sepenuhnya Inisiatif Jalan Sutera Baru

Nota: Konsep merujuk kepada projek Negara China – juga dikenali sebagai New Silk Road

Menteri Luar Negeri Don Pramudwinai menyatakan bahawa Thailand menyokong penuh Inisiatif Sabuk dan Jalan, kerana menjadi penyokong kuat hubungan di Asia Tenggara. Kenyataan itu dibuat pada Forum Sabuk dan Jalan untuk Kerjasama Antarabangsa di Beijing, China, pada 14 Mei 2017.

Dalam satu kenyataan, Menteri Luar Negeri menjelaskan bahawa, pada tahun 2009, Thailand bercadang mewujudkan Pelan Induk ASEAN Kesalinghubungan untuk menghubungkan negara-negara di rantau kecil untuk visi perkongsian kemakmuran ini. Kesalinghubungan adalah salah satu elemen terpenting untuk mencapai tujuan tersebut. Melalui jalan raya, landasan kereta api, pelabuhan, dan kesalinghubungan digital, aliran perdagangan, pelaburan, pengetahuan, dan orang dapat dipercepat. Inisiatif Jalan Sutera Baru akan membantu untuk meningkatkan aliran pengetahuan, aktiviti ekonomi, teknologi dan infrastruktur untuk kesejahteraan rakyat.

Encik Don mengatakan bahawa Thailand sedang menjalankan dasar-dasar yang sesuai dengan Inisiatif Jalan Sutera Baru. Pertama, Thailand mempromosikan Koridor Ekonomi Timur (EEC) yang melintasi pusat Thailand. Kerajaan merancang untuk menghubungkan koridor ini dengan Koridor Ekonomi Semenanjung China-Indochina (CICPEC).

Dia menegaskan bahawa Thailand adalah tempat tiga koridor ekonomi utama iaitu, Koridor Ekonomi Utara-Selatan, Koridor Ekonomi Timur-Barat, dan Koridor Ekonomi Selatan saling berkaitan. Oleh itu, negara ini tentunya dapat memainkan peranan penting dalam menghubungkan CICPEC China dengan wilayah Mekong.

Kedua, Thailand sedang melaksanakan dasar "Thailand 4.0" sebagai alat utama untuk mengatasi perangkap pendapatan sederhana. Thailand 4.0 melibatkan penyatuan elemen teras baharu, seperti inovasi, pengetahuan, teknologi dan kreativiti ke dalam semua dasar terasnya, ekonomi dan sosial. Salah satu keutamaan adalah untuk menyatukan Thailand dengan ASEAN dan menghubungkan negara ke platform Kesalinghubungan Global.

Thailand juga amat menyokong penyatuan ekonomi di CLMVT atau ACMECS ke arah hubungan yang lancar dan Pembangunan Sumber Manusia bertambah baik dalam rantau kecil ini. Ini bertujuan untuk mewujudkan bekalan dan nilai serantau rantaian yang sempurna dan meningkatkan kelebihan daya saing di rantau ini dalam pasaran global.

Ketiga, kerajaan Thailand sangat mementingkan ekonomi digital. Ianya bertujuan untuk menjadikan infrastruktur digital dapat diakses oleh semua orang dan memanfaatkan ekonomi digital sebagai alat untuk meningkatkan aktiviti ekonomi dan sosial. Ekonomi digital dipromosikan secara konsisten dalam infrastruktur keras, infrastruktur lembut, dan infrastruktur perkhidmatan di seluruh Thailand.

Menteri Luar Negeri menambah bahawa dasar-dasar utama negara ini pastinya melengkapkan Inisiatif Sabuk dan Jalan.

Berita Diterbitkan: 22 Jun, 2017